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Protoflāół 
posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 

z dnia 02.‹í)9.2ü20roāuu 

Posiedzenie otworzy³a o godz. 17:00 i prowadzi³a je przewodnicz±ca RO Blachownia 
Ma³gorzata Lipczyńska, która na wstêpie : 

1) Stwierdziła na podstawie listy obecno¶ci¬ Ze W posiedzeniu bierze udzia³ 8 cz³onków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczba wystarczaj ac do podeim‹ź›wania przez Rada uchwa³a, 

2) powierzy³a protoko³owanie posiedzenia Małaorzacie Lipczyńsl<iej 9 

3) przedstawi³a porz±dek obra³ posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwo³aniu, do 
którego obecni na posiedzeniu cz³onkowie Rady i Zarz±du Osiedla Blachownia nie wnie¶li uwa³, 

Porz±dek obra³: 
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocno¶ci obra³. 
2. Przyjecie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie Z okresu miedzy posiedzeniami. 
4. Omówienie bieżących spra³ dotycz±cych osiedla. 
5. Omówienie działań W zwi±zku z remontem ul. Tuwima. 
6. Omówienie propozycji do bud¿etu miasta na rok 2021. 
7. Zapytania cz³onków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski 
9. Zakoñczenie obra³ 

Ad. 1 
Przewodnicz±ca otworzy³a zebranie O rodz. 17 :00 i stwierdzi aa prawomocność obra³ na podstawie 
listy obecno¶ci. 

Ad. 2 
Przewodnicz±ca przedstawi³a sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnie¶li uwa³. 
W g³osowaniu za przyjêciem protoko³u brano udzia³ 8 cz³onków RO. 

Ad.3,4,5 
Najważniej s e  sprawy dotycz±ce osiedla poza podstawowymi dotycz±cymi starych działań. 
przewodnicz±ca W zwi±zku z finalizowaniem BO za rok 2070 (bądż zdrowy twój wybór) 
przedstawi³a propozycje na realizacje programu. 
Omówiono takie realizacj remontu ul. Tuwima i dalszych jego era Ów. 
Dyskutowano nad dalszym funkcja onowamem domu kultury po ¶mierci klerowmka. 
D skutowano nad rz czynami braku (znikni c i )  w i t  przystankowych . 

Ad.6 
W zwi±zku z przyst±pieniem do opracowania projektu bud¿etu miasta na rok 2021 radni 
dyskutowali nad propozycjami mieszzkańców. VV) roniono trzy aj wapniej s e  wnioski: ?` 

I 

1. Wniosek dotycz±cy zabezpieczenia środăfiów na projekt i remont chodnika 
prowadz±cego do szkopy po(!s?{awowe.§ od strony ul. Tuwima. 

Wniosek jest podyktowany du¿ym nacisl~;ien't ze strony iniesżkařiców jako priorytet 
W prżysżłorocżnym bud¿ecie miasta. Obecnie chodnik jest jun bardzo mocno 

eks Ioatowan , ma duce braki i nierówno¶ci co W du¿ym sto ni obni¿ka 
bezplecżeństwo w l<o1'żystanlu ż tej Jakie walne] drogi komunikacyjne w osiedlu. 
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Protokó³ 
posiedzenia Rady Usiedăa Blachownia 

z dnia 02.09.2Ü20mku 

Posiedzenie otworzy³a o godz. 17:00 i prowadzi-ła je przewodnicz±ca RO Blachownia 
Ma³gorzata Lipczyńska, która na wstêpie : 

1) Stwierdzi³a na podstawie listy obecno¶ciq ie W posiedzeniu bierze udzia³ 8 cz³onków Rady 
Osiedla Blachownia. co jest liczba wystarczaj±ca do podejmowania przez Rada uchwa³a, 

2) powierzy³a protoko³owanie posiedzenia Małfiorzacie Lipczyńsldei ¬ 
3) przedstawi³a porz±dek obra³ posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwo³aniu. do 
którego obecni na posiedzeniu cz³onkowie Rady i Zarz±du Osiedla Blachownia nie wnie¶li wag, 

Porz±dek obrad: 
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocno¶ci obra³. 
2. Przyjecie sprawozdania Z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie Z okresu miedzy posiedzeniami. 
4. Omówienie bieżących spra³ dotyczacych osiedla. 
5. Omówienie działań w zwi±zku z remontem ul. Tuwima. 
6. Omówienie propozycji do bud¿etu miasta na rok 2021. 
7. Zapytania cz³onków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski 
9. Zakoñczenie obra³ 

Ad. 1 
Przewodnicz±ca otworzy³a zebranie o godz. 17 :OO i stwierdzi aa prawomocność obra³ na podstawie 
listy obecno¶ci. 

Ad. 2 
Przewodnicz±ca przedstawi³a sprawozdanie Z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnie¶li wag. 
W g³osowaniu za przyjêciem protoko³u brano udzia³ 8 cz³onków RO. 

Ad.3,4,5 
Najwalniej s e  sprawy dotycz±ce osiedla poza podstawowymi dotycz±cymi starych działań. 
przewodnicz±ca W zwi±zku z finalizowaniem BO za rok 2070 (bądż zdrowy twój wybór) 
przedstawi³a propozycje na realizacje programu. 
Omówiono takie realizacj remontu ul. Tuwima i dalszych jego era Ów. 
Dyskutowano nad dalszym filnkcj onowamem domu kultury po ¶mierci kle1'ownll<.a. 
Dyskutowano nad przyczynami braku (znikniêcia) w i t  przystankowych. 

Ad.6 
W zwi±zku Z przyst±pieniem do opracowania projektu bud¿etu miasta na rok 2021 rad i 
dyskutowali nad propozycjami mieszkañców. Wy³oniono trzy na] wapniej s e  wnioski: 

1. Wniosek dotycz±cy zabezpieczenia Grodków na projekt i remont chodnika 
prowadz±cego do szkopy podstawowej od strony ul. Tuwima. 

Wniosek jest podyktowany du¿ym naciskiem ze strony mieszkañców jako priorytet 
W przysz³orocznym bud¿ecie miasta. Obecnie chodnik jest jun bardzo mocno 
wyeksploatowany, ma duce braki i nierówno¶ci co W du¿ym stopniu obni¿ka 
bezpieczeñstwo w korzystaniu z tej jakie walnej drowi komunikacyjnej w osiedlu. 
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Chodnik służy zarówno dzieciom id±cym do szkopy jak i mieszkañcom id±cym do 
kościoła. Alternatywna droga biegnie przy ul. Przyja¼ni. która jest pozbawiona 
chodnika oraz utwardzonego pobocza dlatego dla mieszkañców ten ci±g 
komunikacyjny jest tak wanny. 

2. Wniosek O remont drowi dolazdowe` do cmentarza od stroñ biurowca ścieżka 8 

pieszo -rowerowa). 

bardzo zwy. Nie ma możliwości wjechania samochodem, rowerem oraz przejêcia 
Droga jest j edną Z dwóch prowadz±cych do cmentarza. Obecny stan tej drogi jest 

p w 
trakcie opadów pieszo. RO Blachownia zwracam uwaga, ie droga po położeniu 
asfaltu moce służyć jako ścieżka pieszo - rowerowa łącząca osřcdla Piasty i 
Blachownia ze ścieżką rowerowa biegnacą do Slawięcic. Nal‹.~;"aloby rozważyć to w 
kontek¶cie bezpieczeñstwa mieszkañców przeinieszczajacych sio rowerami do pracy 
w kierunku zak³adów chemicznych. 
Budowa tej ścieżki przyczyni sio do wyeliminowania ruchu pieszo-rowerowego 
z ul. Przyjaźni w trakcie budowy łącznika do kolejnego etapu obwodnicy miasta. 

3. Modernizacja drogi dojazdowej do ul. Zwyciêstwa 6 do Reymonta II 

Wykonanie remontu tego odcinka drogi W znacznym stopniu poprawi 
bezpieczeñstwo i estetyka terenu na jakim ona sio znajduje. Obecnie sami 
mieszkañcy próbuje łatać dziury na tej drodze co nie koniecznie jest zgodne z 
zasadami budowlanymi. Zaznaczam, ie odcinek drogi jest W miejscu gdzie 
mieszkañcy bardzo dbaj± zarówno o wyg³ad otoczenia jak i o bezpieczeñstwo. 

Ad. 7,8 
Ponownie cz³onkowie rady dyskutowali nad problemami dotycz±cymi wspó³pracy z Czystym 
Regionem. Radny Adam Zborowski wraz z radnym Alfiedem Warzecha przedstawili opinie 
mieszkañców dotycz±ce stawek za dostarczenie ciep³a i cieplej wody z MZEC. 

1) Wobec wyczerpania porz±dku obra³ - prowadz±ca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:30 
W załączeniu: 

1. lista obecno¶ci 

Protokolant Prowadz±ca posiedzenie 

Przewodni 
Osiedla 

Ma łgorzata 

OWNIA 

DCZ 

Y 8 

1 

Chodnik służy zarówno dzieciom id±cym do szkopy jak i mieszkañcom id±cym do 
kościoła. Alternatywna droga biegnie przy ul. Przyja¼ni. która jest pozbawiona 
chodnika oraz utwardzonego pobocza dlatego dla mieszkañców ten ci±g 
komunikacyjny jest tak wanny. 

2. Wniosek O remont drogi dojazdowej do cmentarza od strony biurowca (ścieżka 
pieszo -rowerowa). 

Droga jest j edną z dwóch prowadz±cych do cmentarza. Obecny stan tej drogi jest 
bardzo zwy. Nie ma możliwości wjechania samochodem, rowerem oraz przejêcia W 
trakcie opadów pieszo. RO Blachownia zwraca uwaga, ie droga po położeniu 
asfaltu moce służyć jako ścieżka pieszo - rowerowa lacząca osiedla Piasty i 
Blachownia ze ścieżką rowerowa biegnacą do Slawięcic. Należaloby rozważyć to w 
kontek¶cie bezpieczeñstwa mieszkañców przemieszczajacych sio rowerami do pracy 
w kierunku zak³adów chemicznych. 
Budowa tej ścieżki przyczyni sio do wyeliminowania ruchu pieszo-rowerowego 
Z ul. Przyjaźni w trakcie budowy łącznika do kolejnego etapu obwodnicy miasta. 

3. Modernizacja drogi dojazdowej do ul. Zwycięstwa 6 do Reymonta ll 

Wykonanie remontu tego odcinka drogi W znacznym stopniu poprawi 
bezpieczeñstwo i estetyka terenu na jakim ona sio znajduje. Obecnie sami 
mieszkañcy próbuje latam dziury na tej drodze co nie koniecznie jest z.<¿odne Z 
zasadami budowlanymi. Zaznaczam, ie odcinek drogi jest w miejscu gdzie 
mieszkañcy bardzo dbaj± zarówno o wygl±d otoczenia jak i o bezpieczeñstwo. 

Ad. 7,8 
Ponownie cz³onkowie rady dyskutowali nad problemami dotycz±cymi wspó³pracy z Czystym 
Regionem. Radny Adam Zborowski wraz Z radnym Alfiedem Warzecha przedstawili opinie 
mieszkañców dotycz±ce stawek za dostarczenie ciep³a i cieplej wody Z MZEC. 

1) Wobec wyczerpania porz±dku obra³ - prowadz±ca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:30 
W załączeniu: 

1. lista obecno¶ci 

Protokolant Prowadz±ca posiedzenie 

Przewodni 
Osiedla E 1 

Ma łgorzata 

V Zarlądu 
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